
 

 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л   №  24 

 

засідання постійної комісії  

з питань економічного розвитку, промисловості, підприємництва, 

інвестицій та регуляторної політики 

 

від 19 лютого 2024 року м. Кропивницький 

  

Склад комісії ‒ 5 осіб 

 

 

Присутні: 

 

 

Голова комісії 

 

Зарічна А.А. 

Заступник голови 

 

Саєнко І.В. 

Члени/членкині комісії: 

 

Калапа С.Г., Павленко Н.А. 

Відсутні: 

 

Овчінніков Д.П. – секретар комісії  

Запрошені: Бєжан М.М. – заступник міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради; 

Назарець А.Ф. – начальник управління культури і 

туризму міської ради; 

Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради 

 

СЛУХАЛИ: 

 

Зарічну А.А., яка запропонувала перелік питань  

до порядку денного засідання постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного наступні питання: 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

№ 

з/п 

Номер 

проєкту 

рішення/ 

листа 

Назва питання Прізвище, ініціали,  

посада  

доповідача/доповідачки 

1. 1900 Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про 

перейменування вулиць, 

провулків, тупиків, проїзду» 

Назарець А.Ф., 

начальник управління 

культури і туризму 

міської ради 

https://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/43015-pr_rish_1900_26-01-2024.pdf
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2. 1882 Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про розробку 

Стратегії розвитку 

Кропивницької міської 

територіальної громади на 

період до 2030 року» 

Рахуба Н.А., 

директор департаменту з 

питань економічного 

розвитку міської ради  

3. 1875 Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про звіт щодо 

здійснення державної 

регуляторної політики у  

2023 році» 

-//- 

4. 
 

Про звіт щодо виконання 

Програми економічного і 

соціального розвитку міста 

Кропивницького на 2021 рік 

та основних напрямів 

розвитку на 2022 і 2023 роки 

-//- 

5. 1911 Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про 

затвердження Програми 

економічного та соціального 

розвитку Кропивницької 

міської територіальної 

громади на 2024-2026 роки 

(Програми відновлення)» 

-//- 

6. 1923 Про розгляд проєкту рішення 

міської ради «Про внесення 

змін до рішення 

Кропивницької міської ради 

від 02 лютого 2021 року  

№ 97 «Про затвердження 

Програми розвитку малого і 

середнього підприємництва у  

м. Кропивницькому на 2021-

2023 роки» (зі змінами)» 

-//- 

7. 1930 
проєкт 

регуляторного 

акта 

25.12.2023 

Аналіз 

регуляторного 

впливу 
 

М-Тест 

Про розгляд проєкту 

регуляторного акта – рішення 

Кропивницької міської ради 

«Про внесення змін і 

доповнень до рішення міської 

ради від 29 вересня 2015 року 

№ 4685 «Про затвердження 

Положення про порядок 

користування окремими 

конструктивними елементами 

-//- 

https://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/42980-pr_rish_1882_19-01-2024_1.pdf
https://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/42984-pr_rish_1875_22-01-2024_1.pdf
https://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/43292-pr_rish_1911_16-02-2024.pdf
https://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/43298-pr_rish_1923_16-02-2024.pdf
http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Regulyanorna-politika/pr_rish_vnes-zmin-rish_29-09-2015.pdf
http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Regulyanorna-politika/pr_rish_vnes-zmin-rish_29-09-2015.pdf
http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Regulyanorna-politika/pr_rish_vnes-zmin-rish_29-09-2015.pdf
http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Regulyanorna-politika/arv_vnes-zmin-rish_29-09-2015.pdf
http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Regulyanorna-politika/arv_vnes-zmin-rish_29-09-2015.pdf
http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Regulyanorna-politika/arv_vnes-zmin-rish_29-09-2015.pdf
http://kr-rada.gov.ua/site/uploads/files/Publichna-informacia/Regulyanorna-politika/m-test_vnes-zmin-rish_29-09-2015.pdf
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благоустрою комунальної 

власності під розміщення 

відкритих літніх майданчиків 

для здійснення 

підприємницької діяльності» 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Назарець А.Ф., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1900 «Про перейменування вулиць, провулків, тупиків, проїзду» та 

озвучила пропозицію, що надійшла від мешканців провулка Короленка, щодо 

перейменування вищезазначеного провулка на провулок Героїв-земляків. 

Відповіла на запитання Зарічної А.А. 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1900 «Про перейменування 

вулиць, провулків, тупиків, проїзду» зі зміною, а саме: у Переліку вулиць, 

провулків, тупиків, проїзду м. Кропивницького Кропивницької міської 

територіальної громади, які перейменовуються, слова «провулок Короленка – 

провулок Амет-Хана Султана» замінити на слова «провулок Короленка –  

провулок Героїв-земляків». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1900 «Про перейменування 

вулиць, провулків, тупиків, проїзду» зі зміною, а саме: у Переліку вулиць, 

провулків, тупиків, проїзду м. Кропивницького Кропивницької міської 

територіальної громади, які перейменовуються, слова «провулок Короленка – 

провулок Амет-Хана Султана» замінити на слова «провулок Короленка –  

провулок Героїв-земляків». 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Рахубу Н.А., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1882 «Про розробку Стратегії розвитку Кропивницької міської 

територіальної громади на період до 2030 року». 

 

В обговоренні питання взяли участь Зарічна А.А. та Калапа С.Г. 

 

 

 

https://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/43015-pr_rish_1900_26-01-2024.pdf
https://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/43015-pr_rish_1900_26-01-2024.pdf
https://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/43015-pr_rish_1900_26-01-2024.pdf
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За результатами обговорення голова постійної комісії поставила на 

голосування наступну пропозицію: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 1882 «Про 

розробку Стратегії розвитку Кропивницької міської територіальної громади на 

період до 2030 року». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити доопрацюваний проєкт рішення міської ради № 1882 «Про 

розробку Стратегії розвитку Кропивницької міської територіальної громади на 

період до 2030 року». 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Рахубу Н.А., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1875 «Про звіт щодо здійснення державної регуляторної політики  

у 2023 році». 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступні 

пропозиції: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1875 «Про звіт щодо здійснення 

державної регуляторної політики у 2023 році». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1875 «Про звіт щодо здійснення 

державної регуляторної політики у 2023 році». 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Рахубу Н.А., яка ознайомила присутніх зі звітом щодо виконання Програми 

економічного і соціального розвитку міста Кропивницького на 2021 рік  

та основних напрямів розвитку на 2022 і 2023 роки. 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Взяти до відома звіт щодо виконання Програми економічного і соціального 

розвитку міста Кропивницького на 2021 рік та основних напрямів розвитку  

на 2022 і 2023 роки. 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 



5 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Взяти до відома звіт щодо виконання Програми економічного і соціального 

розвитку міста Кропивницького на 2021 рік та основних напрямів розвитку  

на 2022 і 2023 роки. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Рахубу Н.А., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1911 «Про затвердження Програми економічного та соціального розвитку 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024-2026 роки  

(Програми відновлення)». 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1911 «Про затвердження 

Програми економічного та соціального розвитку Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024-2026 роки (Програми відновлення)». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1911 «Про затвердження 

Програми економічного та соціального розвитку Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024-2026 роки (Програми відновлення)». 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Рахубу Н.А., яка пояснила основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1923 «Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 97 «Про затвердження Програми розвитку малого  

і середнього підприємництва у м. Кропивницькому на 2021-2023 роки»  

(зі змінами)». 

 

Голова постійної комісії поставила на голосування наступну 

пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1923 «Про внесення змін  

до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 97 «Про 

затвердження Програми розвитку малого і середнього підприємництва  

у м. Кропивницькому на 2021-2023 роки» (зі змінами)». 

Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1923 «Про внесення змін  

до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 97 «Про 
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затвердження Програми розвитку малого і середнього підприємництва  

у м. Кропивницькому на 2021-2023 роки» (зі змінами)». 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Рахубу Н.А., яка пояснила основні положення проєкту регуляторного  

акта – рішення міської ради № 1930 «Про внесення змін і доповнень до рішення 

міської ради від 29 вересня 2015 року № 4685 «Про затвердження Положення про 

порядок користування окремими конструктивними елементами благоустрою 

комунальної власності під розміщення відкритих літніх майданчиків для 

здійснення підприємницької діяльності» та відповіла на запитання членів 

постійної комісії. 

В обговоренні питання взяли участь всі члени постійної комісії  

та Бєжан М.М. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Саєнко І.В., який поінформував, що відповідно до запропонованого 

Положення суб’єкти господарювання змушені будуть вкладати значні кошти  

у матеріально-технічне забезпечення літніх майданчиків, які уже облаштовані,  

а збільшення плати за користування місцями для розміщення майданчиків може 

негативно вплинути на бізнес. Зазначив, що нове Положення потрібно 

удосконалити та впровадити такі вимоги, щоб суттєво зменшити витрати для 

бізнесу та збільшити надходження до міського бюджету. Також Ігор Валерійович 

запропонував доопрацювати вищезазначений проєкт регуляторного акта, 

залучивши до обговорення депутатів міської ради, представників департаменту 

містобудування та земельних ресурсів міської ради та представників бізнесу.  

 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила на 

голосування наступну пропозицію: 

Доручити департаменту з питань економічного розвитку міської ради: 

залучити представників департаменту містобудування та земельних 

ресурсів міської ради, депутатів міської ради та представників бізнесу до 

обговорення та надання пропозицій до проєкту регуляторного акта – рішення 

міської ради № 1930 «Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради  

від 29 вересня 2015 року № 4685 «Про затвердження Положення про порядок 

користування окремими конструктивними елементами благоустрою 

комунальної власності під розміщення відкритих літніх майданчиків для 

здійснення підприємницької діяльності»; 

повторно винести на розгляд засідання постійної комісії з питань 

економічного розвитку, промисловості, підприємництва, інвестицій  

та регуляторної політики доопрацьований проєкт регуляторного акта – рішення 

міської ради № 1930 «Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради  

від 29 вересня 2015 року № 4685 «Про затвердження Положення про порядок 

користування окремими конструктивними елементами благоустрою 

комунальної власності під розміщення відкритих літніх майданчиків для 

здійснення підприємницької діяльності». 
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Результати голосування: 

«за» – 4 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Доручити департаменту з питань економічного розвитку міської ради: 

залучити представників департаменту містобудування та земельних 

ресурсів міської ради, депутатів міської ради та представників бізнесу до 

обговорення та надання пропозицій до проєкту регуляторного акта – рішення 

міської ради № 1930 «Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради  

від 29 вересня 2015 року № 4685 «Про затвердження Положення про порядок 

користування окремими конструктивними елементами благоустрою 

комунальної власності під розміщення відкритих літніх майданчиків для 

здійснення підприємницької діяльності»; 

повторно винести на розгляд засідання постійної комісії з питань 

економічного розвитку, промисловості, підприємництва, інвестицій  

та регуляторної політики доопрацьований проєкт регуляторного акта – рішення 

міської ради № 1930 «Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради  

від 29 вересня 2015 року № 4685 «Про затвердження Положення про порядок 

користування окремими конструктивними елементами благоустрою 

комунальної власності під розміщення відкритих літніх майданчиків для 

здійснення підприємницької діяльності». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Саєнко І.В., який повідомив, що департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради уже неодноразово надавалися доручення (протокол  

від 10 листопада 2022 року № 15, від 26 вересня 2023 року № 22) стосовно 

інформування членів комісії про стан виконання рішень міської ради  

від 15 листопада 2022 року № 1356 «Про погодження Концепції індустріального 

парку «Радій» та від 12 жовтня 2021 року № 837 «Про погодження Концепції 

індустріального парку «Ростагропром». Наголосив на невиконанні наданих 

доручень та запропонував на засідання постійної комісії запросити 

представників приватного акціонерного товариства «Науково-виробниче 

підприємство «Радій» та приватного підприємства «Компанія Росток-Агро» для 

надання інформації щодо стану реалізації концепцій індустріальних парків 

«Радій» та «Ростагропром». 

В обговоренні питання взяли участь всі члени постійної комісії,  

Бєжан М.М. та Рахуба Н.А. 

 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила на 

голосування наступні пропозиції: 

1. Доручити департаменту з питань економічного розвитку міської ради та 

департаменту містобудування та земельних ресурсів міської ради (відповідно до 

повноважень) до 19 березня 2024 року підготувати та надати на розгляд засідання 

постійної комісії з питань економічного розвитку, промисловості, 
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підприємництва, інвестицій та регуляторної політики інформацію щодо стану 

реалізації концепцій індустріальних парків «Радій» та «Ростагропром». 

2. Доручити департаменту з питань економічного розвитку міської ради 

запросити представників приватного акціонерного товариства «Науково-

виробниче підприємство «Радій» та приватного підприємства «Компанія Росток-

Агро» на засідання постійної комісії з питань економічного розвитку, 

промисловості, підприємництва, інвестицій та регуляторної політики під час 

розгляду інформації щодо стану реалізації концепцій індустріальних парків 

«Радій» та «Ростагропром». 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

1. Доручити департаменту з питань економічного розвитку міської ради та 

департаменту містобудування та земельних ресурсів міської ради (відповідно до 

повноважень) до 19 березня 2024 року підготувати та надати на розгляд засідання 

постійної комісії з питань економічного розвитку, промисловості, 

підприємництва, інвестицій та регуляторної політики інформацію щодо стану 

реалізації концепцій індустріальних парків «Радій» та «Ростагропром». 

2. Доручити департаменту з питань економічного розвитку міської ради 

запросити представників приватного акціонерного товариства «Науково-

виробниче підприємство «Радій» та приватного підприємства «Компанія Росток-

Агро» на засідання постійної комісії з питань економічного розвитку, 

промисловості, підприємництва, інвестицій та регуляторної політики під час 

розгляду інформації щодо стану реалізації концепцій індустріальних парків 

«Радій» та «Ростагропром». 

 

 

 

Голова комісії        Анна ЗАРІЧНА 


